
Przewodniczący Marian Baniak
Otwieram szóstą sesję Rady Gminy w Łubnicach Materiały na sesję Radni otrzymali 30 lipca.
Czy macie uwagi co do dostarczenia materiałów? Nikt nie zgłasza uwag, a więc stwierdzam 
prawidłowość zwołania dzisiejszej sesji. Na 15-osobowy skład Rady listę obecności 
podpisało 15 Radnych, czyli pełny skład Rady. Zatem stwierdzam, że sesja jest 
prawomocna, a Rada Gminy władna do podejmowania uchwał. Na dzisiejszych obradach 
witam Panie i Panów Radnych. Witam Wójta Gminy Łubnice pana Tomasza Pawlika. 

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Dzień dobry.

Przewodniczący Marian Baniak
Witam Sekretarz gminy panią Annę Sekienda. 

Sekretarz Anna Sekienda
Dzień dobry.

Przewodniczący Marian Baniak
Witam kierownik Gminnego ośrodka pomocy społecznej panią Jadwigę Podejma. 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
Dzień dobry

Przewodniczący Marian Baniak
Witam przewodniczącą Gminnej komisji wyborczej w Łubnicach panią Dorotę Dudek. 

Skarbnik Dorota Dudek
Dzień dobry

Przewodniczący Marian Baniak
Witam radcę uprawnego pana Jerzego Delę. 

Radca prawny Jerzy Dela
Dzień dobry

Przewodniczący Marian Baniak
Witam inspektor do spraw obsługi rady, jednocześnie protokolantkę dzisiejszych obrad 
panią Anetę Głowacką-Olek. 



Inspektor do spraw obsługii Radnych Aneta Głowacka-Olek
Dzień dobry

Przewodniczący Marian Baniak
Witam informatyka Gminy pana Kamila Barczoka.

Informatyk Kamil Barczok
Dzień dobry

Przewodniczący Marian Baniak
I w tym momencie oddam głos panu Wójtowi, Panie Wójcie w tym momencie.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Dziękuję panie przewodniczący. Chciałbym pokrótce w pierwszej części dzisiaj przedstawić 
Wysokiej Radzie Nowego Sekretarza Gminy Łubnice, Panią Annę Sekiendę, która została 
wyłoniona z konkursu, który miał miejsce na początku lipca, a Pani Sekretarz rozpoczęła z 
nami współpracę od 8 lipca. I oddam głos Pani Sekretarz.

Sekretarz Anna Sekienda
Dzień dobry Państwu. Dzień dobry Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Drodzy Goście, Pracownicy tutejszego Urzędu, Jest mi bardzo miło dzisiaj tutaj stanąć przed 
Państwem, przywitać się i zobaczyć Państwa osobiście. Kilkoro z Państwa miałam już okazję
poznać w urzędzie. Mam nadzieję, że z pozostałymi Radnymi będę miała okazję poznać się 
w najbliższym czasie. Tak jak już Pan Wójt wspomniał, moja osoba pojawiła się tutaj w 
drodze wygranego konkursu, spełniałam niezbędne wymagania. Powiem tylko tyle ze swej 
strony, że ostatnie pięć lat, prawie sześć, Pracowałam w samorządzie Gminy Rudniki, 
pochodzę z małej, wiejskiej Gminy, co mnie cieszy, że znów mam okazję pracować w Gminie
wiejskiej, ponieważ znam specyfikę takiej Gminy, wszelkie problemy, wychowałam się w 
malutkiej miejscowości, więc myślę, że tutaj też będzie mi łatwo się odnaleźć w takim 
środowisku. Mam nadzieję, że moje doświadczenia, ale przede wszystkim i chęci, obrócą się 
tutaj z jak największą korzyścią dla Gminy Łubnice. Liczę na współpracę z Państwa strony i 
zrozumienie, ponieważ uczę się też Państwa Gminy, ale mam pozytywne nastawienie, fajne 
wsparcie ze strony Pana Wójta i innych pracowników urzędu, więc liczę, że współpraca 
będzie przebiegać pomyślnie dla wszystkich stron. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Pani Sekretarz. Bardzo nam miło, że Pani z nami jest. Cieszymy się, a więc już 
mamy teraz Pani sylwetkę przedstawioną, państwo już wie, kto to jest pani sekretarz, więc 
wszystko w porządku. Więc w tym momencie, Szanowni Państwo, ponieważ zostały 
rozstrzygnięte wybory okręgów wyborczych w Wójcinie, proszę Przewodniczącą Komisji 
Gminy i Komisji Wyborczej, Panią Dorotę Dudek, o wręczenie zaświadczenia o wyborze na 
Radnego Rady Gminy w Łubnicach. Obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania 



przez nowo wybranego Radnego. Ślubowanie odbędzie się w następujący sposób. 
Przeczytam notę ślubowania, Radny podniesie prawą dłoń i wypowie słowo ślubuję lub 
zwrot ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Czy są uwagi do złożenia ślubowania? Czy macie 
Państwo jakieś uwagi? Nikt nie zgłasza uwag, a więc odczytam rotę ślubowania. I proszę o 
postanie oczywiście. Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 
dobro mojej gminy i jej mieszkańców.

Radny Józef Błaszczyk
Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Mogą państwo usiąść. Gratuluję i stwierdzam, że Radny pan Józef 
Błaszczyk złożył ślubowanie i objął mandat Radnego Rady Gminy w Łubnicach. Teraz sobie 
usiądę i odczytam porządek dzisiejszy obrad. Punkt pierwszy, otwarcie stwierdzenie 
prawidłowości zwołania sesji oraz prawomocności. Punkt drugi, wręczenie zaświadczenia o
wyborze na radnego Rady Gminy w Łubnicach. Punkt trzeci, złożenie ślubowania przez 
nowo wybranego radnego. Punkt czwarty, przyjęcie porządku obrad. Punkt piąty, przyjęcie 
protokołów z trzeciej, czwartej i piątej sesji. Punkt szósty, informacja Wójta Gminy z 
działalności między sesjami. Punkt siódmy, interpelacje i zapytania. W punkcie ósmym 
mamy podjęcie uchwał w sprawie zmiany w składzie osobowym komisji skarg, wniosków i 
petycji Rady Gminy w Łubnicach, w sprawie odwołania skarbnika Gminy Łubnice, w 
sprawie powołania skarbnika Gminy Łubnice, w sprawie nadania nazwy ulicy Miejscowości 
Wójciń, Punkt 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Punkt 10. Wolne wnioski. I punkt 
11. Zakończenie obrad sesji. Czy ktoś z Państwa chce coś dodać bądź zmienić porządku 
dzisiejszych obrad? Nie ma żadnych zgłoszeń, a więc stwierdzam, że porządek obrad radni 
przyjęli bez zmian.

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma
Zrealizowaliśmy pierwsze cztery punkty, przechodzimy do punktu piątego, przyjęcie 
protokołów z trzech sesji.

Przewodniczący Marian Baniak
Protokołów z ostatnich trzech sesji państwo mieli razem wraz z materiałami dostarczone. 
Dzisiaj są złożone przed sesją, jeśli mieliście państwo możliwość, bo mieliście państwo 
możliwość zapoznania się z tym i pytam teraz, czy protokół z trzeciej sesji Czy macie 
państwo uwagi co do protokołu z trzeciej sesji? Przepraszam bardzo, bo się zamotałem. 
Słucham państwa. Nie ma, nikt się nie zgłasza, więc stwierdzam, że radni przyjęli protokół z 
trzeciej sesji. Czy macie państwo uwagi co do protokołu z czwartej sesji? Również nikt się 
nie zgłasza, a więc stwierdzam, że radni przyjęli protokół z czwartej sesji. I oczywiście 
mamy ostatni protokół z piątej sesji. Czy macie państwo uwagi do protokołu? Nie ma uwagi,
a więc stwierdzam, że radni przyjęli protokół z piątej sesji. Punkt piąty zrealizowaliśmy, 
przechodzimy do wiązku, do punktu szóstego. Informacja Wójta Gminy i z działalności w 



okresie między sesjami. Proszę bardzo, Pan Wójt będzie przedstawiał, Państwo mogą 
zadawać na bieżąco pytania. Bardzo proszę, Panie Wójcie.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Dziękuję. Informacja została przedłożona dziś przed sesją wszystkim radnym, także 
Informacja Wójta Gminy Łubnice z działalności  między sesjami, przedstawiono na szóstej 
sesji Rady Gminy w dniu 6 sierpnia 2024 roku. 25 czerwca udział w trzeciej sesji Rady 
Gminy w Łubnicach. 27 czerwca przeprowadzono konkurs na Skarbnika Gminy Łubnice. 28 
czerwca spotkanie Burmistrzów i Wójtów w Urzędzie Miasta w Wieruszowie. dotyczące 
programu i systemu rozwiązywania problemów bezdomnych psów. Jest to program 
PetFessel. Przedstawiamy tutaj radnym to po jednej z sesji nadzwyczajnych, to co żeśmy 
przekazywaliśmy ulotkę, także będziemy też podejmować działanie w tym kierunku. 5 lipca 
udział w czwartej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 8 lipca wybór sekretarza Gminy Łubnice
po przeprowadzeniu konkursu. 10 lipca spotkanie z przedstawicielami firmy Ziemia Polska. 
Powiem szczerze, że przedstawiciele firmy przyjechali do nas. Rozmowa była ewentualnego
dzierżawienia lub wykupu terenu, gdzie znajduje się w tej chwili przedsiębiorstwo, Pani 
Katarzyna, która była tutaj bardzo często w naszej gminie, nawet prosiła, żebyśmy 
zorganizowali spotkanie z radnymi, no bo tak naprawdę to Rada podejmuje dalsze decyzje 
co do losu ziemi polskiej. Bardzo prosiła, żebyśmy zaaranżowali takie spotkanie, żeby mogła
przyjechać, zrobić prezentację i porozmawiać z radnymi, z pracownikami urzędu. Końca 
umowy? Podaj, że umowa była podpisana w 2016 roku. Tak? Była napisana na 15 lat. Oni 
teraz chcą występować o kolejne pozwolenie, ale wiadomo, że im się kończy dzierżawa i 
chcą podjąć rozmowę po prostu, tak? 16 lipca złożenie Państwowej Straży Pożarnej w 
Wieruszowie, wniosku o dofinansowanie używanego pojazdu pożarniczego dla OSP Kolonia 
Dzietrzkowice spoza systemu, Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego. W spotkaniu 
uczestniczy przewodniczący Rady Gminy w Łubnicach Pan Marian Baniak wraz z 
wiceprzewodniczącym Rady Panem Piotrem Woźnym. 27 lipca udział zawodach 
strzeleckich o puchar burmistrzów wójtów przewodniczącego, który odbył się na strzelnicy 
"Snajper" w Wójcinie. 23 lipca udział w piątej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 25 lipca 
udział w obchodach Święta Policji, którą odbyło się przed siedzibą Komendy Powiatowej 
Policji w Wieruszowie. 26 lipca udział w otwarciu w otwarciu ofert w Powiatowym 
Zarządzie Dróg dotyczących zakupu samochodu ciężarowego marki Star 244. I tutaj się 
krótko zatrzymam. Pozyskaliśmy w drodze przetargu samochód z Powiatowego Zarządu 
Dróg i jest to kwota dziesięciu tysięcy złotych, tak jak informowałem Państwa na 
poprzednich sesjach. 26 lipca spotkanie z przedstawicielem firmy Teramika, panem 
Zbigniewem Żerańskim, dotyczącego rekultywacji zamkniętego składowiska odpadów w 
Łubnicach i tutaj może pokrótce powiem, że pan Zbigniew z firmy Teramika przyjął do nas 
przedstawić dokumentację, gdyż wszystkie pozwolenia, które były mu niezbędne, zostały 
uzyskane, w tej chwili są uprawomacnione i będzie pan Zbigniew występował o ostatnie 
pozwolenie do starosty Wieruszowskiego. Więc podejrzewa, że za jakieś 2-3 miesiące 
będzie wchodził na rekultywacje tego wysypiska. 2 sierpnia udział w spotkaniu zarządu 
gminnego, Ochotniczej Straży Pożarnej, które odbyło się w Wójcinie i 5 sierpnia udział w 
spotkaniu zarządu Stowarzyszenia Klubu Seniorów 52. Dziękuję.



Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję panu Wójtowi. Jeszcze jakieś duże przemyślenia, pytania? Proszę bardzo.

Radny Benedykt Zaremba
Ja mam. Co z tym samochodem panie Wójcie dla Kolonii? Bo teraz składamy co? To nigdy 
nie było składane czegoś takiego?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Była możliwość, bo tutaj Pan Piotr i Pan Marian byli obecni na tej rozmowie, stworzyła się 
możliwość, w tej chwili w programie, to nie są nowe, dopisali również używane pojazdy. 
Była możliwość konsultacji z komendantem powiatowej Straży Pożarnej w Wieruszowie. 
Złożyliśmy taki wniosek i oczekujemy na rezultat.

Radny Benedykt Zaremba
To znaczy inny sposób pozyskania?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, inny sposób.  Wiadomo, że pożycie mamy zabezpieczone, 150 tysięcy, czyli mamy 
wkład. Tam jest bodajże 60 na 40 dofinansowania, także czekamy, czy coś się z tej sytuacji 
wydarzy. Czyli dofinansowanie będzie obojętnie, czy do nowego, czy do używanego? Tak.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
40 ze strony gminy, 60 ze strony MSWiA.

Radny Benedykt Zaremba
To wartość samochodu rośnie który, możemy pozyskać za te same pieniądze.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
No nie, była określona wartość, tak? Była określona wartość, Panie Wójcie, 350 tysięcy 
całkowity koszt samochodu, tak?

Radny Benedykt Zaremba
Aha.

Radna Iwona Olek-Faryś
350 wystarczy.

Przewodniczący Marian Baniak
Tak, tak.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
350 wystarczy, bo przy 350, no możemy. Możemy kupić ta, coś tanieszego, nie?



Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, ale trzeba, było określić wartość samochodu, tak?

Przewodniczący Marian Baniak
No bo wcześniej tylko mogliśmy kupić za 150.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, ale to była inna forma.

Przewodniczący Marian Baniak
No właśnie, to teraz najlepiej, łatwiej na nowsze auta.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Płacę do Państwowej Straży Pożarnej, którzy wymieniali sztab samochodów w jednostkach 
państwowych i za taką kwotę 150 tysięcy można było pozyskać, tak? A tu jest dopłata z 
MSWiA, tak? Dobrze.

Przewodniczący Marian Baniak
Także łatwiej i ewentualnie nowsze auta. Nowsze auta, droższe po prostu, bo za te same 
pieniądze. Bardzo korzystna sprawa, dobrze, że to zrobili.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
My teraz czekamy na decyzję. To był ostatni, ostatni dniu, tak?

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Tak, ostatni dniu.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Telefon dostaliśmy dzień wcześniej, szybka decyzja. Dzień zdarzył się, byliśmy do południe 
dziesiątej, dnia południego południa. I tak to się stało. 

New Speaker
Dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
Także czekamy teraz na decyzję z góry. Proszę bardzo, czy są jeszcze pytania? O tym 
zawody strzeleckie Panie Wójcie, o puchar burmistrzów?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, pan prezes Jurek Śmiałek zorganizował właśnie puchar, burmistrz uczestniczył i 
przepraszam, jeszcze obserwował pan starosta, była pani burmistrz z Bolesławca, Pani 
Burmistrz z Byczyny, Pan Burmistrz z Bolesławca, ja uczestniczyłem, więc Sokolnik nie 



dojechał, ale była taka dosyć duża Impreza Ranking można powiedzieć  Powiatowy i nie 
tylko.

Przewodniczący Marian Baniak
Ja akurat byłem na wyjeździe, więc nie mogłem brać udziału.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
W imieniu Przewodniczącego wręczenia nagrody.

Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, proszę, czy są jeszcze pytania? Nie ma, wyczerpaliśmy punkt szósty. Przechodzimy 
do punktu siódmego. Interpelacje i zapytania. Proszę o składanie interpelacji. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Piotr Woźny, 30 sierpień 2024. Wójt gminy Łubnice za pośrednictwem przewodniczącego 
Rady Gminy Łubnice, proszą o wycięcie drzew, krzaków przy drodze gminnej Kolonii 
Dzietrzkowice od ulicy Północnej w kierunku lasu. Tam już zarasta dosyć. Ostro, bo te tzw. 
sosny tam były. Wycinane, te krzaki, te. To jest całkiem. Inna droga, to jest droga polna, 
prowadząca tam do działek, do lasu i tam by trzeba było, bo tam było bodajże 8 lat temu to 
robione.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Czyli już samosiejki?

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Tak, samosiejki się pojawiają. Nie wiem, czy tam jakiś rębak, czy coś na te odpadki. No i 
jeszcze dalej proszę o wykonanie tego wjazdu przy ulicy Poniatowskiego, bo na dzień 
dzisiejszy on nie został wykonany. A wiadomo, że firma w niedługim czasie zakończy pracę 
na naszym terenie, żeby to nie spadło na nasze barki.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo. Kto jeszcze ma interpelacje? Pani Iwona, proszę.

Radna Iwona Olek-Faryś
Prośba o wykonanie chodnika w miejscowości Dzietrzkowice na całej długości drogi na 
ulicy Szkolnej i Stanisława Moniuszki. Ruch samochodowy oraz pojazdów rolniczych na tej 
drodze jest duży. Wielu kierowców nie przestrzega zasad ruchu drogowego, znacznie 
przekraczając dopuszczalne prędkości jazdy. Są tam dwa zakręty. Będąc użytkownikiem tej 
drogi, idąc z dziećmi, no niestety czasami trzeba zeskoczyć wręcz na pobocze, które często 
jest niewykoszone, zarośnięte. Interpelacja jest składana już po raz trzeci. Dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Panie Iwonie. Proszę bardzo, czy jeszcze ktoś z Państwa ma interpelację? No to 



zacznijmy może od początku.

Radny Damian Janas
Damian Janas, Łubnice 6 sierpnia 2024 roku.  Wójt Gminy Łubnice za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Gminy w Łubnicach Zwracam się z prośbą o odpowiednie 
oznakowanie dębu pamięci świętego Jana Pawła II, znajdującego się na skwerku przy ulicy 
Sienkiewicza i Sikorskiego w Łubnicach. Warto nadmienić, iż dąb ten jest jednym z kilku 
dębów przywiezionych z ładowisk przez członków orkiestry dętej oraz strażaków i 
posadzonych na naszym terenie. Jest to ten dąb, który w tej chwili zajmuje się na terenie, 
można powiedzieć, budowy drogi chodników. Istnieje tam duże ryzyko uszkodzenia. Jest to 
jeden z takich, powiedzmy sobie, pomników pamięci, więc warto byłoby myślę, to też jest na
prośbę  mieszkańców, żeby o tym dębie jeden z wielu pamiętać. Jeden jest przy naszym 
kościele parafialnym, ten jest właśnie z tego samego okresu przywiezione, zasadzone, więc 
są taka...

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Nie wiem, gdybym trzeba było jeszcze pozyskać informacje, czy taki dąb nie jest też 
posadzony na skwerze przy zagrodą. Przy kościele.  Bo na 100% nie jestem pewny, ale. Coś 
takiego chyba było.

Radny Damian Janas
Tak, bo to było wspólnie, tam się działo, nie?

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Tak, tak, w każdej tej było właśnie.

Radny Damian Janas
To było podczas koncertu, kurcze, to było pamiętnienie Koncertu Świętego Jana Pawła II. 
Były dwie orkiestry, były straże, więc tam. Też istnieje takie duże prawdopodobieństwo, że 
tak by to było.

Radny Benedykt Zaremba
A to straż ma informację, gdzie to sadziła z orkiestry?

Radny Damian Janas
Pewnie tak, ten na pewno tutaj. Tutaj nie będę się wypowiadał, bo nie posiadam tej 
informacji, ale...

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Ale było, było, tam...

Radna Iwona Olek-Faryś
Nie, to chyba rośnie, to rośnie.



Przewodniczący Marian Baniak
To pan rozezna temat, tak i wtedy będzie jasna sytuacja. Dobrze, panie Marku, proszę.

Radny Marek Kaleta
Panie Wójcie, firma, która wykonuje w Dzietrzkowicach w tą drogę powiatową, no żeby po 
sobie zostawiała trochę porządku, bo na dzień dzisiejszy koło drogi na tysiąclecia, około 
przystanku koło szkoły, można dzisiaj przejechać, jest dziura około 30 centymetrów, żeby ją
można było zasypać, albo ta firma niech zasypie, lub ubije ten teren, bo to, co przekopali już 
wzdłuż całej wioski, to tam nikt potem nie jeździ, ale przejazdy, które są po prostu tutaj 
przy kościele, czy przy szkole, to są, to powinni zalać, jak dopiero będą. Robić, to powinny 
to.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, wiadomo, że to jest inwestycja powiatowa, wyszliśmy tam i wysłaliśmy 
uwagi do powiatowego zarządu dróg. Właśnie z prawej strony, jak zostało ten pas 
eksprezowany, bardzo dużo kamieni było na drodze, dlatego zadzwoniliśmy do 
powiatowego zarządu dróg, postawili znaki ostrzegawcze, żeby na ten pas eksprezowany 
już nie wjeżdzali

Radny Marek Kaleta
 No dobrze.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Przekażemy uwagę. Zaczęli, zaczęli to miesiąc czasu robić, a dopiero teraz można 
powiedzieć dwa dni temu wjechali i cały czas to było rozkopane i po co tak wcześniej. 
Przekażemy uwagi panie.

Radny Marek Kaleta
Dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
Panie Janku proszę bardzo.

Radny Jan Musiałek
Dziękuję panie przewodniczący. Jan Musiałek Łubnice 6 08 24 Wójt Gminy Łubnice za 
pośrednictwem przewodniczącego Rady Gminy. treść interpelacji. Zwracam się do Wójta 
Gminy o dokonanie likwidacji powstałych na ulicy Ogrodowej w Łubnicach dziur w 
nawierzchni asfaltowej oraz wycięcie krzaków na ulicy Polnej. Tośmy rozmawiali panie 
Wójcie i o pan Zygmunt nie daje spokoju, więc no dlatego ja piszę. Zwracam się do pana 
Starosty powiatu oraz Zarządu powiatowego dróg. o dokonanie zabezpieczenia 
bezpieczeństwa publicznego dla użytkowników drogi powiatowej ulica Wieluńska odcinek 
osiemdziesięciu metrów. Budowa chodnika do ulicy Łomkowej oraz dokonania poprawienia



wyglądu estetycznego skrzyżowania ulic Wieluńska, Leśna, Generała Sikorskiego w 
Łubnicach. Bo to jest, panie Wójcie, myśmy rozmawiali, przecież to jest wjazd do gminy. Nie 
do Łubnic, do Gminy. Dziękuję, przepraszam.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję panu Jankowi. Proszę, czy jeszcze ktoś z państwa ma interpelację? Nie ma już. A 
więc wyczerpaliśmy tą siódmy. Przechodzimy do punktu ósmego. I pierwszy projekt, jest to 
uchwała numer 6/29/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 6 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg wniosków i petycji Rady Gminy w 
Łubnicach. Na podstawie artykułu 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o Samorządzie 
Gminy uchwala się co następuje. Paragraf pierwszy. W związku z objęciem mandatów i 
złożoną deklaracją powołuje się radnego Józefa Błaszczyk w skład Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji. Paragraf 2, do uchwały numer 1/10,2024 Rady Gminy w Łubnicach, z dnia 7 maja 
2024 roku w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy w 
Łubnicach. Paragraf 1 otrzymuje brzmienie. Paragraf 1 powołuje się Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy w Łubnicach w składzie. Podpunkt pierwszy, Mariola 
Jolanta Gwizdek, przewodnicząca komisji. Podpunkt dwa, Mateusz Damian Leśnikowski, 
członek komisji. Podpunkt trzy, Józef Błaszczyk, członek komisji. Paragraf trzy, uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na biurze Informacji Publicznej 
Gminy w Łubnicach. Tutaj otwieramy dyskusję. I w tym momencie zapytam pana radnego, 
czy wyraża zgodę na udział w tej komisji. 

Radny Józef Błaszczyk
Tak

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania. Wszystko jasne, a więc 
zamykam dyskusję, zamykam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z Pani i Panów 
Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 6/29/2024. Kto jest przeciw. Kto się 
wstrzymał. Panie Piotrze proszę o odczytanie nazwisk radnych.    

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Baniak Marian

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Błaszczyk Józef.

Radny Józef Błaszczyk
Jestem za.



Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kaleta Marek

Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Przewodniczący Marian Baniak
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny



Merta Maciej. 

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Radny Jan Musiałek
Musiałek Jan. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Olek-Faryś Iwona. 

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Starek Mariusz. 

Radny Mariusz Starek
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Woźny Piotr Jestem za.  Zaremba Benedykt 

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję, za głosowało 15 Radnych Rady stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła wyżej 
uchwałę. No i oczywiście witamy w naszym gronie. I teraz szanowni państwo jest taka 
sytuacja, ponieważ o godzinie dziesiątej zaproszeni goście tutaj się mają pojawić, a ja 
liczyłem na to, że ten punkt, który żeśmy zrealizowali będzie gdzieś około dziesiątej i teraz 
was zapytam, czy panie radny może zapytam, bo żeśmy tego nie przegłosowali i jak gdyby 
żeśmy nie zmienili w porządku obrad, ale może byśmy kontynuowali następne punkty 
odnośnie ulicy. i tak dalej i tak dalej. Ja rozumiem, ja zapytam radnych, tylko po prostu 
można to w tym momencie. Dobra, więc Szanowni Państwo pytam Was, czy możemy 
ominąć punkt w sprawie odwołania skarbnika gminy Łubnice i w sprawie powołania 
skarbnika gminy Łubnice i przejść do punktu w sprawie nadania ulicy w miejscowości 
Wójcin i ewentualnie odpowiedzi na interpelację byśmy też mogli zrealizować, żeby potem 
już było szybciej. Proszę bardzo, czy, czy tak możemy zrobić? Pytam was, proszę o 
podniesienie ręki. Dziękuję bardzo, zgoda rady jest jak gdyby jednogłośna. A więc Szanowni 
Państwo, Przejdziemy do projektu uchwały numer 6/32/2024 Rady gminy w Łubnicach. Z 
dnia 6.08.2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wójcin. Na podstawie 
artykułu 18 ust. 2 punkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 



uchwala się co następuje. Paragraf pierwszy nadaje się nazwę Nowa ulicy położonej w 
Wójcinie na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 1297 obręb 7 Wójcina. Paragraf 2. 
Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf 3. Uchwała wchodzi w 
życie po upływie 14 dni od chwili ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Łódziego. Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Czy są pytania w tej kwestii? Proszę bardzo. 
Macie Państwo pytania co to za ulica? Dlaczego tak się dzieje? Jaki jest odcinek? Panie 
Wójcie, proszę troszkę wyjaśnić tą naszą ulicę.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
To jest ta droga wzdłuż szkoły Tak, ale tam nie ma przejazdu z ulicą Sienkiewicza.

Radny Damian Janas
Tam jest działkę.

Przewodniczący Marian Baniak
No tak, to wynika z planu. Ale jeśli będzie nazwa, postawimy znak i będzie wiadomo, że to 
jest ta ulica. Dokładnie.

Radny Mateusz Leśnikowski
A jaka jej długość?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Około, nie wiem, w Strzelam tam jest około 500 metrów.

Przewodniczący Marian Baniak
Może być 500 metrów. Proszę bardzo, czy są jeszcze pytania? Proszę, czy są jeszcze pytania?
Nie ma. A więc zamykam dyskusję, stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. 
Kto z Pani i Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 6/32/2024. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał. Proszę o przeczytanie nazwisk radnych.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Baniak Marian.

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Błaszczyk Józef.

Radny Józef Błaszczyk
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny



Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Merta Maciej.



Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Olek-Faryś Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Woźny Piotr Jestem za. Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Głosowało 15 Radnych, stwierdzam, że Radni przyjęli wyżej wymienioną 
uchwałę jednogłośnie. Szanowni Państwo, dosyć szybko nam to idzie, a więc Ja ten punkt 
nie zamknę, tylko przeskoczymy do punktu dziewiątego. Odpowiedzi na interpelacje. I 
proszę panią Anetę, czy były jakieś odpowiedzi na interpelacje. Bardzo proszę.

Inspektor do spraw obsługii Radnych Aneta Głowacka-Olek
Na trzeciej sesji w dniu 26 czerwca zostały złożone dwie interpelacje. Przez radnego Piotra 
Woźnego i przez radną Urszulę Kmiecik. Interpelacja radnego Piotra Woźnego składała się z
dwóch części. Część dotycząca powiatowego zarządu dróg została przekazana, ale 
odpowiedź jeszcze nie wpłynęła. Odpowiedź od Wójta Gminy Łubnice. W odpowiedzi na 
pana interpelację złożono w dniu 25 czerwca na trzeciej sesji Rady Gminy w Łubnicach. 
Dotyczącą prac na terenie Centrum Kultury w Kolonii Dzietrzkowice informuję, że zostaną 
podjęte działania dotyczące przestawienia konstrukcji kosza do piłki koszykowej. W kwestii
bramek do piłki nożnej, których zakup nie został ujęty w budżecie gminy na 2024 rok 



informuję, iż na ten moment gmina nie dysponuje środkami finansowymi. Odpowiedź do 
radnej Urszuli Kmiecik od Wójta Gminy Łubnice. Odpowiedzi na Pani interpelację złożoną 
25 czerwca na trzeciej sesji Rady Gminy w Łubnicach dotyczącą przeglądów placów zabaw 
na terenie Gminy Łubnice uprzejmie informuje, że gmina jest w trakcie wprowadzenia 
działań zmierzających do wykonania przeglądów placów zabaw na terenie Gminy Łubnice. 
Chciałabym poinformować, że obecnie prowadzone są prace zmierzające do poprawy 
warunków na placach zabaw. W najbliższym czasie odbędą się oględziny na wszystkich 
placach zabaw w celu ustalenia usterek i koniecznych prac. Dziękuję.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Mógłbym odnieść się do tych jeszcze interpelacji. 

Przewodniczący Marian Baniak
Bardzo proszę

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
W międzyczasie też, wiadomo, nie mieliśmy możliwości. Na pewno do Pana Piotra, Panie 
Piotrze zostanie zakupiony piłkochwyt i bramka również.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Dziękuję.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Pani Urszulo odbyliśmy, bo była Pani również na placu zabaw wstępne takie oględziny i na 
wszystkich pięciu placach odbędą się naprawy remontowe. Także taką podjęliśmy decyzję 
mamy wyłonionego wykonawcę także.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Ja odnosiłem się do tego kosza, ale on nie został usunięty.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Nie, nie, nie. Kosz nie został usunięty. Powiem szczerze, że na 25 sierpnia może się stać tak, 
że on po prostu będzie zdemontowany. Nie wiem, czy go do tego czasu zamontujemy.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Ale on nie musi być zamontowany w tym czasie.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Robimy demontaż.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Dobra, dziękuję.



Przewodniczący Marian Baniak
Ja też nadmienię byliśmy na placu w Łubnicach, Pan Wójt się przychylił do wymiany tych 
belek, które są tam już zmurszałe.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Będziemy sukcesywnie, teraz to co jest najpotrzebniejsze, będziemy sukcesywnie, bo też 
może być takie zapytanie, bo było zamówienie ofertowe na cztery place, ale w międzyczasie 
Pan dyrektor z Dzietrzkowic również wrócił z urlopu i kolejnym zapytaniem będzie teraz, 
który się pojawi, będzie też wymiana części konstrukcji.

Przewodniczący Marian Baniak
Będą właśnie, żeby nie.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Żeby nie było, że nie ma Dzietrzkowic. Kolejne zapytania ofertowe również będą również w 
Dzietrzkowicach. Dobrze.

Przewodniczący Marian Baniak
Macie jeszcze Państwo pytania do punktu interpelacji? Zaczęliśmy już dyskusję, a więc 
przechodzimy do punktu dziewiątego wolne wnioski i zapytania. Proszę bardzo, czy macie 
jakieś pytania? Proszę bardzo.

Radna Maria Gwizdek
Ja mam pytanie. Dzisiaj jest ta czysta sesja można powiedzieć. powołanie i odwołanie 
skarbnika. Nie widzę tutaj sołtysów na tej sesji. Przecież sołtysi ze skarbnikiem 
współpracowali. I nie sądzę, żeby byli pominięci tutaj na tej sesji.

Przewodniczący Marian Baniak
To znaczy, ja może przedstawię, ponieważ jak gdyby to jest moja działka tutaj z Panem 
Wójtem, żebyśmy rozmawiali. No nie było takiej woli, żeby, żeby sołtysi dzisiaj na sesji. Ja 
tylko tyle powiem. Nie było takiej woli, żeby sołtysi byli na dzisiejszej sesji. Tak, panie 
Wójcie? Ale to, to już jest jak gdyby. Sprawa...

Radny Damian Janas
Na tej woli nie było ze strony sołtysów.

Przewodniczący Marian Baniak
Nie. Może, może, może na tym poprzestańmy, a potem porozmawiamy ewentualnie. 
Dobrze? Szanowni Państwo, przed tymi aktami, które mamy dokonać już, ja bym nie chciał 
tutaj po prostu nic sugerować. Także na ten czas mówię, nie było woli, więc nie zaprosiliśmy
z Panem Wójtem do dyskusji. Dobrze, proszę bardzo, czy są jeszcze inne pytania? Teraz są 
wolne związki zapytania. Proszę panie Damianie.



Radny Damian Janas
To z naszą droga łąkowa, więc już wiadomo, co z mostem Panie Wójcie. No pytają mnie 
ludzie, no padło do. że opinia jest, że ekspertyza...

Przewodniczący Marian Baniak
Jest opinia.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Jest opinia, bo mamy opinię.

Radny Damian Janas
A gdzie jest opinia? Opinia techniczna czy zwykła?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Techniczna.

Przewodniczący Marian Baniak
Z przeglądu.

Radny Damian Janas
Aha, sam przegląd.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak. No niestety potwierdzają się informacje, o którychśmy mówili wcześniej, dlatego... 
Most na chwilę obecną nie będzie wykonany, ale będzie dokonany dalszy etap prac za 
mostem, czyli ta nakładka tam podajże 60 metrów będzie wykonana.

Radny Damian Janas
Czyli za mostem mamy zmianę nakładki, a na samym moście już nie będzie zmiany?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Nie, będzie do tego momentu sfrezowane, bo jeżeli byśmy dołożyli kolejną masę asfaltowej, 
robimy kolejny nacisk

Radny Damian Janas
bo z lewej strony od wjazdu, od strony Dzietrzkowic jest trochę wyrównana, sfrezowana.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
I z tamtej strony też będziemy frezować.

Radny Damian Janas
I do granicy będzie dociągnięte.



Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, tak jak jest zaznaczone tam.

Radny Damian Janas
A te barierki chociaż uzupełnione rurkami, czy nie?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Odmalujemy.

Radny Damian Janas
A tam brakuje paru rurek.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Ale jeżeli będziemy później robić.

Radny Damian Janas
Dobra.

Przewodniczący Marian Baniak
Ja tam jechałem, tam już z tamtej strony jest troszkę nadlane, więc tego uskoku nie ma na 
ten czas.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Ale będzie sfrezowana i będzie nakładana.

Przewodniczący Marian Baniak
Tam jest popękana ta nawierzchnia.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, tak.

Radny Damian Janas
A ten krawężnik z prawej strony nie będzie do mostu?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Nie, bo jak byśmy go założyli, to woda nie będzie miała też gdzie odchodzić, bo będzie 
wyższy próg 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Panie Wójcie, a co o drogach tam? Bo nie ukrywam, bo tam jest... 

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
on będzie wyłożony. Jak było zaplanowane, to będzie wyłożony i to jest ostatnim etapem 



właśnie pracy na tej drodze łąkowej.

Radny Damian Janas
To znaczy było w planie, że cały będzie wyłożony, a z tego, co było ostatnio mówione, będą 
trzy płytki, dolna i dwie po bokach. I tak zostanie. Ja mam jeszcze pytanie dotyczące prac 
kominiarza. Na terenie naszej gminy. Dlatego, że w ostatnim czasie spotkałem się osobiście 
z taką sytuacją, że kominiarz, który obsługuje nasz teren no pobiera opłaty za audyt 
energetyczny, co od 30 grudnia jest już nieobowiązkowe. I mieszkańcy mnie pytają, jak to 
wygląda. No i mam tutaj prośbę, czy byśmy mogli jakąś może bardziej ogólną i bardziej 
dostępną informację do mieszkańców wystosować, bo no nie wszyscy dzisiaj są te 
internetowi jeszcze, a wiem, że jest taka sytuacja, że mieszkańcy pytają się między sobą, 
ludzie nie wiedzą, płacą duże pieniądze uważam za to, że jest kliknięcie kilku, kilku razy 
myszką w systemie. Do tej pory opłata wynosiła 70 zł za przegląd instalacji dymnych. W tej 
chwili jest to kwota 220 zł za to, że ludziom się wmawia, że trzeba zrobić audyt 
energetyczny. Uważam to za niesprawiedliwe, żeby nie używać innych słów. No i czy 
możemy tutaj, nie wiem, poprzez sołtysów, czy poprzez jakieś inne źródła, poinformować 
mieszkańców, że nie ma takiego obowiązku.  Chyba, że ja jestem w błędzie, to proszę mnie 
poprawić, bo tak jak mówię, no ja ostatnio na własnej skórze to przerobiłem i spotkałem się 
z bardzo arogancką postawą kominiarza, który wręcz miał do mnie pretensje, że w ogóle 
podejmuje ten temat. Także bardzo bym  prosił, żeby tutaj może też pan Wójt zajął 
stanowisko. No jeżeli źle myślę, to proszę mnie poprawić.

Przewodniczący Marian Baniak
Panie Damianie, bo no nawet, żeśmy odbyli.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Odbyliśmy krótką rozmowę telefoniczną, nie chcę, żeby gdzieś tutaj łapać za słówka, ale 
gościnnie był kominiarz u nas tutaj w Urzędzie Gminy. Jest to bardzo rozbieżna sytuacja tak 
naprawdę. Pytaliśmy w nadzorze budowalnym, nie jest wymagana inwentaryzacja budynku.
możemy ją wykonać sami, logując się na stronę C. To, co zamieściłyśmy w internecie, ta 
ulotka, która przyszła do nas odgórnie tak naprawdę. Kominiarz miał do nas duże 
zastrzeżenia, że jest rozbieżność, że ludzie nie muszą, a on musi. Nie chce nikogo bronić. Jest
tak, że ja logując się prywatnie na stronę C, Mam to w dwóch pozycjach. Inwentaryzacja 
budynku, w drugiej zakładce mam protokół kominiarski, którego wiadomo, ja nie mogę 
wykonać sam, bo nie wiadomo, nie mamy takich uprawnień. Kominiarz, który u nas gościł, 
pokazał nam swój program, bardzo podobny, ale żeby przejść do protokołu kominiarskiego,
musiał zrobić inwentaryzację. Tylko ta inwentaryzacja nie jest dla mnie, mówię teraz może 
w swojej osobie, nie jest do końca wiarygodna i wykonana, tak jak powinna być, to jest po 
prostu przeklikanie, aby przejść do protokołu kominiarskiego, tak. Kwoty nie chcę, bo 
faktycznie, tak jak Pan Damian wspomniał, kwoty są zróżnicowane, to co było w zeszłym 
roku, to co jest w tym roku. Jedyne co mogę podpowiedzieć, jest możliwość wyboru u 
kominiarza, nie ma rejonizacji, nawet Pan kominarz, który u nas tutaj gościł, sam mówił, że 
jeżeli ktoś ma życzenie, może zadzwonić po innego kominiarza. Wiadomo, że protokół 



kominiarski musimy mieć, tak, ale są rozbieżności co do inwentaryzacji.

Radny Damian Janas
A ta inwentaryzacja, panie Wójcie, u niego w programie i jakbyśmy sami wchodzili w 
program jest taka sama? 

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, proces jest sam, jedynie powiedział, że jeżeli ktoś zrobi sobie sam inwentaryzację i 
zrobi wydruk, bo tam do góry jest nadany taki numer gdzieś około 20 cyfrowy, literki cyfry 
są, On pomniejszy kwotę inwenatryzacji.

Radny Damian Janas
To on zawsze mówi, że mu nie. Przechodzi, a robi sobie sam.

Przewodniczący Marian Baniak
Tak.

Radny Maciej Merta
Był u mnie na przykład, ja zrobiłem. Sobie sam tymfatoryzację i on mówił, że. Mi nie zrobi 
tego, jak on. Przeglądu, bo mu nie chce przejść.

Radny Damian Janas
A wystarczy zaznaczyć, nie dotyczy, nie dotyczy.

Przewodniczący Marian Baniak
Nie dotyczy i jesteś...

Radny Maciej Merta
Chciałabym na następny krok.

Radny Damian Janas
No bo tak, ale dlatego ja tu poruszam temat publicznie, ponieważ wiemy, o co chodzi. No nie
może być takiej sytuacji, że mieszkańcy tracą na tym.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
No nie, no telefonów żeśmy w urzędzie odebrali multum na ten temat  Są to takie patowe te 
sytuacje, co innego mówią na przykład w Łodzi, gdzie żeśmy dzwonili do kominiarzy, czyli 
to właśnie, tak jak Pan Damian powiedział że od 30 grudnia nie obowiązuje, tutaj 
obowiązuje.

Przewodniczący Marian Baniak
Jaka to kwota jest tego audytu?



Radny Damian Janas
220 złotych, z przeglądem, z przeglądem załatwionym.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
My nad kominiarzem nie mamy, on nie. Podlega pod urząd, to jest dział prywatny, można 
powiedzieć.

Radna Iwona Olek-Faryś
Żebyśmy mogli mu zabronić, tak mi się wydaje.

Przewodniczący Marian Baniak
Czyli tutaj tylko rola społeczeństwa, czy chcecie...

Radny Damian Janas
Tak, ale mi chodzi też o to, żeby to społeczeństwo uczulić na tę sytuację, bo jak doskonale 
wiecie państwo, wszyscy to przerabiamy, jaki jest sposób działania, tak jak tu kolega Radny 
też zaznaczył, no nie da się. No jeżeli ktoś mówi, że z góry. Się nie da, a jest ktoś, kto... No 
dobra, no jak się nie da, no to się nie da, prawda? A to nie jest tak, że się nie da, tylko tu jest 
ewidentne, Tak jak powiedziałem, wykorzystywanie niewiedzy i nie chcę używać bardziej 
dosadnych słów, bo wszyscy wiemy, w którą stronę to zmierza. Jeżeli się mówi, że ktoś ma 
audyt i to się pomniejsza z kwoty 70 zł, która była do tej pory, to ja pomniejszę o 50, więc i 
tak 170 muszę zarobić za co się pytam. To jest takie troszeczkę według mnie 
niesprawiedliwe, nieuczciwe i taki monopolista, można powiedzieć, który no wchodzi na 
nasz teren i dlatego wydaje mi się, że trzeba zrobić, tutaj podjąć działania, które no 
uczuliłby społeczeństwo, tak jak przewodniczący zaznaczył, żeby społeczeństwo było 
świadome tego, że nie mamy takiego obowiązku godzić się na te rzeczy.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Zgadza się, tylko mówię, my jako urząd nie możemy wchodzić w kompetencje, tak, bo to nie 
jest organ podległy pod urząd, kiedy nie można w jakiś sposób, nie wiem, no my też nie za 
bardzo możemy uświadamiać do końca te społeczeństwa. My realizujemy program, który 
do nas dotarł, tak, czyli ten CEB, czyli na stanowisku u Pani Kingi, to co mamy CEB, zone, 
my...

Sekretarz Anna Sekienda
Ewentualnie zachęcić do samodzielnego uzupełniania tej informacji. W CEB-ie, to jest takie 
bezpieczne dla urzędu, bo jeżeli urząd miałby się publicznie wypowiedzieć, że nie zaleca, 
albo przyjmuje, że można odmówić kominiarzowi, to nie jesteśmy uprawnieni do tego, ale 
możemy zachęcać i informować, że jest ta inwentaryzacja możliwa do wykonania 
samodzielnie właśnie w tym programie CEB, Taką kampanię informacyjną możemy zrobić 
na. Przykład, nie wiem, nie wiem czy. Tutaj państwa się tak da, czy aktywuje się coś takiego. 
Ja mogę taką informację przygotować, skonsultuję się z paniami, które... Może by też 
społeczeństwo, przepraszam, że wchodzę w słowo, taka jest moja myśl, żeby społeczeństwo



też nie odebrało, że w przypadku na przykład nie daj Bóg jakiegoś nieszczęścia, gdzie mówi 
się, że jest potrzebny ten protokół, że myśmy na przykład namawiali, żeby nie robić tego, 
żebyśmy nie osiągnęli odwrotnego celu, Ja rozumiem intencje i zgadzam się, żeby po prostu 
uświadomić społeczeństwu, tylko żeby nie osiągnąć, nie wiem, czy dobrze myślę, owrotnego
celu, nie?

Radny Damian Janas
To też należy zaznaczyć jasno, że protokół jest potrzebny, on musi być odbioru instalacji. 
Dymnej, natomiast, no, termalityzm nie zanieczy. No, w tą stronę. No i też uważam, że w 
takiej kurencie powinny być telefony do innych kominiarzy, do których możemy się zwrócić
i... Chyba.

Radny Maciej Merta
Nie, czy innych kominiarzy można w to zaznaczyć?

Radny Damian Janas
Zróbmy coś innego, no tak jak mój radny mówi i słusznie, no nie pomyślałem o tym, jest to 
na pewno.

Przewodniczący Marian Baniak
Jakaś krypto-reklama w tym wypadku.

Radny Maciej Merta
Można dokument zapisu, że wybór kominiarza należy do mieszkańców. Właśnie, tak. Tylko 
pytanie, czy nie ma kilku umowy pomiędzy kominiarzami.  Może to jest pytanie, nie?

Radny Damian Janas
Ale nie możemy już pozwolić na takie praktyki.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
To jest prywatne ustalenie, nie?

Przewodniczący Marian Baniak
A ile się zaoszczędzi, jeżeli samemu?

Radny Maciej Merta
150 złotych.

Radny Damian Janas
Nie, to 50 złotych. To jest zaoszczędzanie?

Przewodniczący Marian Baniak
Tak, to jest zaoszczędzanie. Dla wypłaty konkretnej, tak? Czyli 220 złotych, a nie 50 złotych?



Radny Damian Janas
Nie, minus 50 złotych, tak?

Przewodniczący Marian Baniak
To 170 złotych.

Radny Damian Janas
Czyli oczywiście tak więcej ilości?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, tak.

Przewodniczący Marian Baniak
Oczywiście 170 złotych. Ale 70 skończyło się na 170, czyli kwota 100%.

Radny Maciej Merta
Tak, tak, tak.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
No z czego się ta suma wzięła?

Radny Damian Janas
No z przepisów, które wykorzystywano, według mnie. Na takie potrzeby właśnie, żeby ta 
cena wzrosła. No z niczego innego, skoro, tak jak. Tutaj pan Wójt mówi nie, są rozbieżności, 
no to wiadomo, że człowiek, że nikt nie pójdzie w tę stronę korzystną dla społeczeństwa, 
tylko pójdzie w stronę korzystną dla siebie. No i tutaj To jest wykorzystywane według. Mnie
bardzo w taki sposób nie w porządku.

Przewodniczący Marian Baniak
Komisarz będzie jeszcze czyścił kominy chyba dwa, trzy, cztery razy w roku, więc 
zobaczymy jaką kwotę wtedy będziemy płacić za samo czyszczenie, bo on mówił, że trzeba 
czyścić. I wtedy zobaczymy, czy to będzie 70 złotych. Tak wygląda. To znaczy tu jest jednak 
indywidualna sprawa każdego chyba z nas, ponieważ no tak jak pani mówi tutaj, że jak się 
coś dzisiaj się, dzisiaj go wygoni, a jutro będzie problem, no to czy, to nie wiem, do kogo się 
zgłosić wtedy, tak?

Sekretarz Anna Sekienda
No to ja tylko bym, żeby mnie. Społeczeństwo nie zinterpretowało w drugą stronę, tylko. O 
to, żeby to prawidłowo ująć, żeby... Później nie było, żeby nie kazaliśmy, a w razie 
nieszczęścia ktoś zostanie bez niczego. Przegląd kominiarski nie ulega wątpliwości, że jest 
konieczny.



Przewodniczący Marian Baniak
To tutaj kwestia jest rozwiązana z tym względem, że jakaś kurenda będzie przygotowana, 
ale oczywiście taka łagodna, żeby nie było poruszonych, że zamykamy tutaj jako gmina, 
jakąś kłódkę. Dobrze, proszę, Pani Mario, proszę.

Radna Maria Gwizdek
Ja chciałam jeszcze tylko zapytać odnośnie funduszu sołeckiego. Czy już mamy ustalone 
ilość mieszkańców i kwota, która będzie przypadała?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Tak, mamy kwotę ustaloną. Właśnie dzisiaj chciałem po sesji spotkać się tutaj z częścią 
sołtystów. naradę, żebyśmy się mogli spotkać i. Stawić sołtysom i będziemy ustalać 
spotkanie bliskie.

Radna Maria Gwizdek
Czyli jest ustalona kwota i Ilość mieszkańców, z której wynika kwota na każde sołectwo.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Dostaliśmy materiały, macie załączone, w Materiałach macie załączone, nie? Do sołtysów 
poszły. Przygotujemy za chwilę przerwę, rozdamy to, żeby każdy radny mógł się również 
zapoznać.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo.

Radny Maciej Merta
Jeszcze mam pytanku, bo tam są robione drogi. tutaj na terenie Łubnic i chodniki, a są też te 
skwerki robiane z kostki brukowej. Jaki to jest koszt i ewentualnie z jakiego to tam budżetu 
idzie?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
To było przyjęte w pierwotnej wersji na samym początku, gdy była podpisywana umowa z 
wykonawcą, który wygrał przetarg z firmą KPDiM i to jest ujęte w tych wszystkich 
inwestycjach.

Radny Maciej Merta
Dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę Cię, ktoś ma z Państwa jeszcze pytanie.

Radny Jan Musiałek
Panie Przewodniczący, ja bym chciał zapytać Pana Wójta o taką rzecz. Dostaliśmy 



informację, mówię jako sołtys. Do 30 proszę Pana mamy przedłożyć Panu Wójtowi na plik, 
który ja tutaj mam. Prawie sześć kartek. Prawie sześć kartek. I Panie Wójcie, ja byłem u Pani
Sekretarza i pytałem. Na co można przeznaczyć Fundusz sołecki? Strzelam na przykład 
mówię o swoim sołectwie 56 tysięcy. No może być 51, bo jest 786. Na co możemy 
przeznaczyć? Bo pamiętam, bo pan był też radnym i pamięta pan jakieśmy wypracowali 
stanowisko jako rada razem z Panem Wójtem, z Panią skarbnik, no bo ja no teraz chcę 
zrobić spotkanie. Sprawy sołeckie, są to Radni naszych czterech. I co teraz mam się zwrócić 
do Pana, no akurat u mnie jest Pan przewodniczący, Pan Baniak, jako radny. Na co możemy 
przeznaczyć? Bo były pewne przepisy, które mówiły na to, na to, na to. I chciałbym, żeby 
Pan odpowiedział.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Proszę? Były i są. Tak, były i są.

Radny Jan Musiałek
Bo jest ustawa, wszystko się zgadza, jest ustawa. Tylko pytam na co? Czy na zrobienie 30 
metrów chodnika 

Radca prawny Jerzy Dela
Panie Radny. Najprostszą sprawą jest zapoznać się z treścią artykułu 7.  W artykule 7 są 
zapisane zadania własne gminy i proszę państwa w tym zakresie rada zebranie wiejskie 
może podjąć przeznaczenie środków. Tam jest chyba 18 punktów. I w tym zakresie możemy
inwestować w pieniądze z Funduszu Sołeckiego. Na co konkretnie przeznaczycie się, to już 
jest Wasza wola. Tam macie Państwo projekt uchwały, musicie to opisać i wtedy 
większością głosów na zebraniu wiejskim podejmujecie uchwałę o przeznaczeniu Funduszu
Sołeckiego. Ale tylko musicie pamiętać o jednym, że nie możemy inwestować w środki czy 
nieruchomości nie będące własnością gminy. Tego nie można, dlatego ten artykuł siódmy, 
który jest określony w ustawie o samorządzie gminnym, on zawiera kompetencje radnych 
gminnych i posiłkując się treścią tego artykułu, możecie wybrać zadania, które będą 
finansowane z funduszu sołeckiego. Jeszcze chciałem powiedzieć, że mówię o funduszu 
sołeckim. Proszę państwa jest przygotowywana zmiana ustawy o funduszu sołeckim. Panie 
Wójcie i od 2026 roku fundusz sołecki będzie obowiązkowy. Nie będzie głosowania, czy 
wyznaczamy, czy nie wyznaczamy. Gmina będzie musiała w budżecie gminy, no jeżeli to 
przejdzie oczywiście, bo to jest projekt, ale przyzwyczajmy, że przejdzie. Taka różnica jest w
tym zakresie.

Radna Maria Gwizdek
I jeszcze jest ta sprawa, że jeżeli to będzie się mieściło w tych paragrafach, to wtedy 
możemy liczyć na ten zwrot później, który będzie. 

Radca prawny Jerzy Dela
Ale zwrot nie dostaje sołectwo tylko Gmina



Radna Maria Gwizdek
Ja rozumiem, ale jest też w interesie tutaj i zebrania sołeckiego to, żeby jedna się mieścić w 
tym, żeby potem gmina mogła o te pieniążki się starać.

Radca prawny Jerzy Dela
Przede wszystkim proszę Panią, jeżeli wniosek czy. Uchwała rady zebrania miejskiego 
będzie wykraczała. poza zakres, w którym fundusz sołecki może być inwestowany, to Pan 
Wójt nie powinien przyznać takiego, że tak powiem, dofinansowania.

Radny Damian Janas
To podlega w pierwszej kolejności weryfikacji przez Wójta, to przede wszystkim przez 
zebranie wiejskie później przez Wójta.

Radca prawny Jerzy Dela
Jeżeli te dwie rzeczy się zgadzają, zapisali ustawę, że to wtedy inwestujecie, jeżeli nie, no to 
tutaj sprzeciw może złożyć Pan Wójt i tych pieniędzy nie będzie przeznaczonych, będzie 
najprawdopodobniej wtedy wezwanie do zmiany wniosku sołectwa w zakresie 
wykorzystania. Ale do tej pory nie mieliśmy, Panie Radny Musiałek problemu z tym 
wykorzystaniem. Czasem były jakieś zapytania, ale zawsze mieściliśmy się w tych zapisach 
ustawowych, także mam nadzieję, że na rok 2025 też nie będziemy mieli problemu.

Radny Jan Musiałek
Dziękuję za wyjaśnienie.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę panie Macieju.

Radny Maciej Merta
Ja jeszcze mam pytanie dotyczące funduszu Panie mecenasie, czy na przykład kwotę to 
można dzielić na kilka zadań?

Radca prawny Jerzy Dela
Można, może to niekoniecznie musi być jedno zadanie, ale musi być, mówię w ramach 
sądów, jest też możliwość współpracy pomiędzy sołectwami, ale też w zakresie takim.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo.

Radny Mateusz Leśnikowski
Ja jeszcze mam pytanie do Pana Wójta. Jak Pan wie, jest łącznik między Orzeszkową a 
Strażacką te drzewa od Pana Karpińskiego. Chodzili rozsadzają, czy może gmina 
wystosowała jakieś pismo, żeby usunął te drzewa?



Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Dobrze, wystosujemy pismo, bo tam faktycznie zaczyna być masa.

Przewodniczący Marian Baniak
I ta sama sytuacja jest na Brzozówce.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Myżeśmy wysyłali już zawiadomienia.

Radny Mateusz Leśnikowski
No tylko u nas, tam nie było jeszcze nawet wysyłane.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
No nie, tutaj akurat mamy jednego właściciela działki, a tutaj na odcinku do Brzozówki, tam 
jest ponad stu właścicieli działek i powiem szczerze, że żaden nie zadał.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Od Brzozówki do Klasaka jeszcze za poprzedników było mówione, że tam jest jakiś pas 
należący do gminy przy tej drodze, że właśnie... Właściciel...

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Ale we w stronę Klasaka wycianamy, 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Bo to jest nasza droga.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
To jest teren Gminy Łubnice.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
No to drzewa są gminne, tak? No to co robimy?

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
No nie wiem, właściciel tu... 

Przewodniczący Marian Baniak
Czy macie Państwo jeszcze jakieś pytania odnośnie jakichkolwiek wniosków? Jeśli nie, to 
zamykamy. Macie jeszcze jakieś pytania? A więc zamykam ten punkt i przechodzimy już do 
podjęcia uchwał. Myśmy już kolejne jakieś tam punkty sobie zrobili, czekali na Państwa, 
więc teraz nam zostały właśnie te dwa punkty, które teraz będziemy realizować. I na 
wstępie witam w Skarbnik Gminy Panią Izabelę Klatkę. Witam zaproszonych gości, którzy 
przybyli na dzisiejsze spotkanie, czyli na dzisiejszą sesję. Witam Wójta Gminy Łubnice, który
pełnił funkcję w latach 1983-2009, Pana Eugeniusza Książka. Witam Wójta Gminy Łubnice, 



który pełnił funkcję w latach 2009-2018, Pana Henryka Cioska. I witam z Wójta Gminy 
Łubnice, który pełnił funkcję w latach 2018-2024,Pana Michała Pazka  Witam delegacje 
skarbników powiatu wieruszowskiego. Witam skarbnik gminy Galewice, panią Annę 
Kaczmarek. Witam skarbnik gminy Czastary, panią Elżbietę Augustyniak. I witam skarbnik 
gminy Sokolniki, panią Marię Fermicką. Bardzo nam miło, że państwo przyjęli zaproszenie i 
zaszczycili nas tutaj swoją obecnością. Ja już nie będę siadał, ponieważ w tym momencie 
odczytam projekt uchwały numer 6/30/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 6 sierpnia 
2024 roku w sprawie odwołania skarbinka Gminy Łubnice. Na podstawie artykułu 18 ustęp 
2 punkt 3 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym w związku z artykułem 4 
ustęp 1 punkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych oraz
w związku z artykułem 70 paragraf 1 i paragraf 2 ustawy z dnia 26 czerwca 74 roku kodeks 
pracy Rada Gminy w Łubnicach na wniosek Wójta Gminy Łubnice uchwala co następuje. 
Paragraf pierwszy, odwołuje się z dniem 7 sierpnia 2024 roku panią Izabelę Klatkę ze 
stanowiska skarbnika Gminy Łubnice. Paragraf dwa, wykonanie uchwały powierza się 
Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf trzy, uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. I tutaj w 
tym momencie otwieram dyskusję. Czy macie państwo jakieś pytania? Nie ma żadnych. 
Pytam, a więc zamykam dyskusję, stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto 
z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 6/30/2024. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał. Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Baniak Marian.

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Błaszczyk Józef.

Radny Józef Błaszczyk
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.



Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Merta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.



Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Olek-Faryś Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Woźny Piotr. Jestem za. Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. głosowało 15 radnych, stwierdzam, że Radni Rady Gminy przyjęli wyżej 
wymianę uchwałę i tym samym odwołali skarbnika Gminy Łubnice panią Izabelę Klatkę ze 
względu na przejście na emeryturę. I teraz zapraszam pana wiceprzewodniczącego. Proszę 
o powstanie. Podziękowanie dla Pani Izabeli Klatka w związku z przejściem na emeryturę w
imieniu całej Rady Gminy oraz społeczności lokalnej składamy serdeczne podziękowania za 
wkład pracy i zaangażowanie na rzecz Gminy Łubnice. Pełnienie funkcji skarbnika gminy 
wiązało się z dużą odpowiedzialnością, a pani wiedza i doświadczenie gwarantowało 
stabilność finansową gminy. Zarządzenie finansami, zarządzanie finansami nie jest łatwym 
zadaniem. Z jednej strony to ciągły proces analityczny, konstruowanie zmian w budżecie z 
jednoczesnym spełnianiem warunków ustawowych. Z drugiej strony wzrastająca liczba 
potrzeb, zadań, które wymagają zabezpieczenia finansowego, aby je realizować. Jest to więc 
skomplikowany proces, nad którym należało zapanować, co z sukcesem przez 43 lata Pani 
pracy na tym stanowisku udawało się równoważyć. Dziękuję za właściwie wypełnioną misję
w życiu zawodowym. Życzymy, aby mogła Pani na emeryturze planować i realizować 
wszelkie marzenia, rozwijać pasję i zainteresowania. Życzymy także, aby towarzyszyło 
temu dobre zdrowie i chęć czerpania z życia radości w otoczeniu odwzajemnionej miłości 
swoich bliskich. W pamięci niech pozostaną jedynie miłe wspomnienia z wykonywanej 
pracy, a pozytywne refleksje niech będą inspiracją w realizowaniu wszelkich osobistych 
celów w dalszym życiu. Wszystkiego dobrego dla Pani Skarbnik. I teraz by się należały 
oklaski. Ja tylko wspomnę, że tutaj z państwami współpracujemy już prawie 30 lat i więcej 
nie będę mówił, bo za chwilę mi się zaszklą oczy. Wszystkiego dobrego. Proszę bardzo, 
panowie, dalej się wytłumować i podziękowania.

Były Wójt Michał Pazek



Pani Izo, są chwile w życiu, które w pamięci zostają i choć czas mija, one nadal trwają. Są też 
osoby, które raz poznamy, bywają w życiu niezapomniane. Pani Izo jest taki szczególny 
moment w życiu każdego pracującego człowieka. Przejście na zasłużony odpoczynek z tej 
okazji wyrażam serdeczne gratulację i wyrazy wszelkiego uznania za wieloletnią pracę w 
Urzędzie Gminy Łubnice na stanowisku Skarbnika Mam też nadzieję, że będzie Pani dobrze. 
Wspominać spędzone razem z nami lata, zresztą. Wielu lat w zdrowiu oraz dużo czasu na 
realizację swoich pasji i marzeń, na które do tej pory nie było czasu. A prywatnie dziękuję, 
bo była Pani dla mnie wygodna. 

Skarbnik Izabela Klatka
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Marian Baniak
Bardzo proszę, podziękowania kontynuujemy.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Jako najmłodszy rodzynek wśród włodarzy Wójtów gminy Łubnice, ten oto piękny kosz, 
włącznie z moimi poprzednikami, pragniemy złożyć W Pani ręce i odczytam podziękowanie.
Szanowna Pani Skarbnik, z głębokim uznaniem i wdzięcznością pragnę wyrazić 
podziękowanie w imieniu całego samorządu gminy Łubnice za 43 lata pracy na stanowisku 
Skarbnika Gminy. Pani zaangażowanie oraz oddanie przez wszystkie lata wniosły cenny 
wkład w rozwój naszej wspólnoty. Stanowisko Skarbnika wymaga dokładnej znajomości 
przepisów finansowych ale również zdolności do podejmowania trudnych decyzji i radzenia
sobie z wyzwaniami codziennej pracy administracyjnej. Na szczególne podkreślenie 
zasługuje współpraca z wójtami oraz radnymi wszystkich kadencji, co wymagało adaptacji 
do różnych stylów zarządzania i wizji rozwoju naszej małej ojczyzny. Wspólnie udało się 
zrealizować wiele ważnych inwestycji i projektów, które przyczyniły się do poprawy jakości
życia naszych mieszkańców. Teraz, gdy przechodzi Pani na zasłużoną emeryturę, 
chcielibyśmy złożyć życzenia wszelkiej pomyślności, zdrowia, wielu radości w nowym 
etapie życia. Ufam, że mimo zakończonej kariery zawodowej, nadal będzie Pani miała okazję
dzielić się z nami swoimi doświadczeniami. Proszę przyjąć nasze szczere gratulacje i 
podziękowania za lata wytrwałej i sumiennej pracy. Życzymy zdrowia, szczęścia i wielu 
wspaniałych chwil.  Dziękuję. 

Sekretarz Anna Sekienda
Pani Skarbnik ja powiem tylko króciutko coś się kończy ale coś się zaczyna to na co nigdy 
Pani nie miała czasu, ale mam nadzieję, że teraz uda się Pani zrealizować. Bardzo krótko z 
Panią współpracowałam, ale zapamiętam Panią. Mam nadzieję, że jeśli tylko będziemy 
potrzebowali pomocy, będzie Pani służyła pomocą i wesprze nas w dalszej pracy. Czas jest 
ciężki, ale...

Skarbnik Anna Kaczmarek
Szanowna Pani Skarbnik, kochana Pani Izo, bo Pani była zawsze bardzo kochana. W imieniu 



własnym i koleżanek wszystkich Skarbniczek, nie ma nas tu wszystkich, bo z przyczyn 
osobistych nie mogły być, ale wszystkie jesteśmy sercem z Panią. Dziękujemy za 
współpracę. Ja osobiście szczególnie dziękuję, ponieważ to 30 lat, jak jest nam dane 
pracować razem, rozmawiać i tak dalej. Życzę Pani z całego serca, w imieniu własnych i 
koleżanek, przede wszystkim dużo, dużo zdrowia, radości jak najwięcej. Szczęście niech 
Panią nie opuszcza. I szacunku najbliższych. Tutaj widzę, że jest szacunek, co bardzo cieszy. 
Dziękuję, dziękuję z całego serca.

Skarbnik Izabela Klatka
Chciałam Państwu powiedzieć absolutnie dziękuję za wszystko. Szczególnie szefom 
dawnym i aktualnemu, bo to oni codziennie dźwigają ten ciężar. Ja się też od nich wiele 
nauczyłam. Państwu za wyrozumiałość, radnym i życzę Wam wszystkiego dobrego. Ja po 
prostu na pewno będę się rozwijać zawodowo dalej, już inaczej, troszeczkę tak już na 
mniejszym wymiarze. Nie przechodzę całkowicie na emeryturę, ale nie całkowicie od 
zawodu odchodzę. Życzę Wam również, bo jest to świetna dziewczyna, wspaniałą 
współpracę z Dorotką. Pracowałaś mi 14 lat, wiem, że jest ambitna i jeżeli za coś się weźmie,
to dokończy. To była po prostu fantastyczna współpraca. Dziękuję Dorota i przyjmijcie ją po
prostu ciepłem. A Panu Jurkowi to nie wiem jak dziękować, tyle lat razem,  Panie Jurku 
jeszcze raz wszystkiego dobrego.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chce zabrać głos? Panie Wójcie, proszę bardzo.

Były Wójt Eugeniusz Książek
Wysoka Rado, koledzy Wójtowie, Szanowni Państwo. Są w życiu różne dni. Dzień dzisiaj w 
życiu Pani Izy jest dniem szczególnym. Dniem, na który czeka się wiele, wiele lat. Tak się 
składa, że przepracowałem z Panią Izą 26 lat. Przeżyliśmy 6 kontroli RIO, kontrolę 
Najwyższej Izby Kontroli, Biura Zarządzania Funduszami Europejskimi, Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i wielu innych instytucji, które sprawdzały poprawność 
finansów w naszej gminie. A ponieważ na naszych barkach spoczywało wydawanie 
pieniędzy, dziesiątki milionów złotych przez te 26 lat zostało wydane, ale to nie były nasze 
pieniądze. Tym bardziej należało ich pilnować i wydawać zgodnie z prawem. Powiem, nie 
było to łatwe, dlatego że ja przyszedłem w stanie wojennym. Pani Iza już tu pracowała. 
Zmieniała się sytuacja polityczna, gospodarcza, społeczna, a rok 1990, kiedy powstała 
uchwalona ustawa o samorządzie gminnym, całkowicie wywrócił funkcjonowanie gminy. 
Mało tego, od strony technicznej powiem, że Jeszcze kręciołki były, kalkulatory potem 
trochę wchodziły, maszyny były zwykłe do pisania, elektryczne dopiero później. Także 
dzisiaj z perspektywy już tylu lat trzeba powiedzieć, że pracowaliśmy w innych warunkach. 
Ja dzisiaj mogę powiedzieć tak, że one były inne, ale tak mi się wydaje dla mnie osobiście, 
który bardzo przejrzysty i prostszy niż dzisiaj z tymi komputerami, z programami i tak 
dalej. Ale postęp ma swoje prawa. Powiem, że tak się składa, że przeżyłem 11 Wojewodów, 
ale tylko jedną panią Skarbnik. Piękna sprawa. Zobaczcie jak to się zmieniało. Na 
przestrzeni tych lat mówię 11 wojewodów współpracowałem z 11 wojewodami. i to w 



różnych województwach kaliskim i łódzkim. Pani Skarbnik była, była i była i do dzisiaj. 
Teraz już myślę, że to życie zawodowe Pani dobiegło końca. Chciałbym przede wszystkim 
powiedzieć jedno z własnego doświadczenia już, że nie będzie Pani mieć czasu. Tak się 
składa, że emeryci nie mają czasu. Ale myślę, może Pani inaczej to rozwiąże, może tak po 
księgowemu, to wtedy będzie łatwiej. Chciałbym jeszcze raz bardzo serdecznie pani 
podziękować za te lata, bowiem pozostawiliśmy również na terenie tej gminy naszą pracę, 
wspólną pracę z ludźmi, urzędnikami, ze społecznością lokalną. Te rzeczy, które tworzą 
jakby historię gminy. Pani również ją częściowo pisała, Ja ją pisałem, pani ją pisała jeszcze 
dłużej. I pozostały i wpisały się w krajobraz gminy i funkcjonują do dzisiaj. Inwestycje, które
zostały zrealizowane na zawsze pozostaną tu już w tym środowisku. Możliwe to było tylko 
dzięki właśnie dobrej współpracy przede wszystkim wewnątrz z radą i wewnątrz urzędu, 
bo to jest najważniejsze. Starałem się zawsze patrzeć w jaki sposób niektóre rzeczy są 
załatwiane. Często myślałem o Pani Izie, bo dla niej urząd był życiem. Życiem, domem i 
życiem. Ta praca bywa niestety tak, wymagała tyle wysiłku, że poświęcała Pani naprawdę 
dużo więcej czasu niż przeciętny pracownik. Dlatego też jeszcze raz z całego serca Pani 
dziękuję. Myślę, że będzie dużo czasu i zdrowia. Przede wszystkim najlepszego. Dziękuję z 
samego serca.

Skarbnik Izabela Klatka
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Marian Baniak
Myślę, że ten punkt żeśmy wyczerpali, mam taką nadzieję, bo naprawdę Przykro mi już 
słuchać tego wszystkiego, ponieważ szkoda tego, co odchodzi i będziemy zawsze tęsknić za 
Panią Skarbnik i będziemy mieć zawsze miłe wspomnienia odnośnie jej pracy i jej 
działalności tutaj w Urzędzie. 

Skarbnik Izabela Klatka
Bardzo dziękuję ale to już czas

Przewodniczący Marian Baniak
Szanowni Państwo, zamykamy ten punkt, to znaczy. Ten projekt uchwały, a teraz 
przechodzimy Do ostatniego projektu uchwały numer i proszę powstać, nie, proszę 
powstać, proszę, stoimy do końca dzisiaj, bo dzisiaj jest szczególna chwila. Uchwała numer 
6/31/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 6 sierpnia 2024 roku w sprawie powołania 
skarbnika gminy Łubnice i na podstawie artykułu 18 ustęp 2 Punkt 3 ustawy z dnia 8 marca 
90 roku o samorządzie gminnym oraz ustęp artykułu 4 ustęp 1 punkt 2 ustawy z dnia 21 
listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych oraz w związku z artykułem 68 
ustawy z dnia 26 czerwca 74 roku kodeksu pracy na wniosek Wójta Gminy Łubnice, Rada 
Gminy w Łubnicach uchwala co następuje. Paragraf pierwszy punkt pierwszy, z dnia 
08.08.2024 powołuje się Panią Dorotę Dudek na stanowisko Skarbnika Gminy Łubnice. 
Punkt dwa, powołanie skutkuje nawiązaniem stosunku pracy na czas nieokreślony w 
Urzędzie Gminy w Łubnicach z dniem określonym w ustępie pierwszym. Punkt trzeci, 



warunki dotyczące pracy i płacy zostaną ustalone w odrębnym dokumencie. Paragraf 2. 
Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. I paragraf 3. Uchwała wchodzi w
życie z dniem podjęcia. I tutaj też pytam Państwa, czy są jakieś może pytania, bo otwieram 
w tym momencie dyskusję. Myślę, że dyskusji nie będzie, ponieważ wszystko jest jasne, a 
więc zamykam dyskusję, stwierdzam kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z pań i 
panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 6/31/2024. Kto jest przeciw, 
kto się wstrzymał. Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Baniak Marian.

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Błaszczyk Józef.

Radny Józef Błaszczyk
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Idasiak Gabriel. 

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Janas Damian. 

Radny Damian Janas
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kaleta Marek. 

Radny Marek Kaleta
Jestem za. 



Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kmiecik Urszula. 

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Kwiatkowski Mariusz. 

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za. 

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Leśnikowski Mateusz. 

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Marta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Musiałek jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za. 



Wiceprzewodniczący PiotrWoźny
Woźny Piotr, jestem za.  Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Głosowało piętnastu radnych. Stwierdzam, że Radni Rady Gminy przyjęli 
wyżej wymienią uchwałę i tym samym powołali panią Dorotę Dudek na stanowisko 
Skarbnika Gminy Łubnice,  Pani Skarbnik, gratuluję wyboru na to zaszczytne stanowisko, a 
zarazem trudne stanowisko, bo tutaj Pan Wójt już powiedział z czym to się wiąże. Znały 
historię Pani Izę, na ile się musiała zmagać z tym wszystkim, ale mimo to wszystkiego 
dobrego życzę. Niech się Pani wiedzie na to stanowisko jak najlepiej. Dobrej współpracy z 
Radą Gminy, z Wójtem i z pracownikami i dobrej pracy na czas nieokreślony, ponieważ 
mamy czas nieokreślony. w tej uchwale. Dużo zdrówka i dużo cierpliwości dla Pani, aby 
tutaj ta nasza współpraca całego kolektywu była fajna, była się, fajnie się rozwijała i oby 
Pani jak najlepiej podawała tej funkcji, którą Pani będzie pełnić. My będziemy pomagać, my 
będziemy wyrozumiali i będziemy razem, razem się wspierać i wszystko będziemy tutaj w 
jakiś sposób ustalać, żeby ta gmina, to społeczeństwo było zadowolone, a gmina się 
rozwijała. Życzę Pani dużo zdrówka, wszystkiego dobrego od całej Gminy i od nas tutaj 
trzech. Bardzo proszę. I proszę teraz Pana Wójta o wystąpienie.

Wójt Gminy Tomasz Pawlik
Pani Doroto mamy tutaj akt powołania, który teraz pozwolę sobie odczytać. Akt powołania 
na podstawie wniosku Wójta Gminy Łubnice z dnia 22 lipca 2024 roku. Paragraf 1 uchwały 
numer 6/31/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 6 sierpnia 2024 roku oraz artykuł 4 
ustęp 1 punkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku. o pracownikach samorządowych, 
powołuję się panią Dorotę Dudek na stanowisko Skarbnika Gminy z dniem 8 sierpnia 2024 
roku. Życzymy pani samych sukcesów w zarządzaniu finansami naszej gminy, a także by 
praca przynosiła pani radość i przyczyniła się do dalszego rozwoju naszego społeczeństwa.

Sekretarz Anna Sekienda
Nie będę nic mówić o starości, ale życzę Pani dotrwać do emerytury na tym stanowisku, tak 
jak Pani Izabela. Mam nadzieję, że będzie się wszystkim dobrze współpracować. Cieszę się, 
że mogę razem z Panią rozpocząć taki nowy etap.  .

Były Wójt Eugeniusz Książek
Życzę Pani wszystkiego dobrego. Niełatwo będzie, ale Pani podoba. Życzę, aby emerytura 
Pani zastała na przyszłym roku.

Skarbnik Anna Kaczmarek
Jeszcze ja mam moment, jeżeli Państwo posłuchacie. Przede wszystkim Pani mówi o 
wytrwałości, jej konsekwencji w dążeniu do celu. Głowy otwartej, bo trzeba dużo czytać 



przepisów, trzeba je znać od ich czytania. Wszystkiego dobrego. Zwyczajnie tak po ludzku.

Skarbnik Izabela Klatka
To jest taka moja uczennica, ale też zawzięta osoba. Jakbyś jego coś wzięła, to musiała 
dotrwać, doczytać, dokopać się ze mną. Więc, gwarantuje Wam, że będzie okej. Powodzenia, 
wytrwałości. Nie poddawaj się w razie trudnych sytuacji.   

Skarbnik Dorota Dudek
Ja tylko tak może krótko. Przede wszystkim dziękuję pani Skarbnik, bo tak jak powiedziała, 
bardzo dużo mnie nauczyła, bardzo dużo jej zawdzięczam. Mam nadzieję, że nie zawiodę 
państwa, a ze swojej strony mogę zapewnić, że dołożę wszelkiej staranności i dużo pracy 
włożę w to, żeby nam się jak najlepiej współpracowało, żeby nam zawsze wszystko 
wychodziło i się spinało.

Przewodniczący Marian Baniak
Szanowni Państwo, czy jeszcze ktoś chce zabrać głos? Nie ma. Te wszystkie punkty, żeśmy 
zrealizowali dzisiejszego porządku, i na ostatni czas, zostawili te przyjemne, które po prostu
musieliśmy tutaj zrealizować. A więc dziękuję Panom Wójtom za przyjście tutaj na 
dzisiejszą sesję i zaszczycenie tutaj swoją obecnością. Dziękuję Paniom Skarbniczkom z 
powiatu, dziękuję Wójtowi, Pani Sekretarz, wszystkim Państwu, którzy tutaj na tej sesji się 
znajdują. Dziękuję, że wzięliście udział w tej sesji i w tym momencie zamykam szóstą sesję 
Rady Gminy w Łubnicach.


